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To giv; EE ED EKER EC vim. EEEEl @rivm.nl]
From:

Sent: Wed 2/17/2021 7:11:44 AM

Subject: RE: Antw: Terugkoppeling gesprek VWS opschalen

Received: Wed 2/17/2021 7:11:44 AM

HiEEE

Zoals in de andere mail: ik ben er vanaf gisteren alleen aan de zijlijnen bij betrokken (ook niet bij sessie VWS

geweest), maar zit zo om 9:00 rer iamer om te kijken hoe we dit kunnen samen oppakken omdat het

wederom een groot dossier lijkt te worden. Ik krijg ook geen mail vanuit ||EREor dit viak meer.

Groet,

512e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Programma Covid-19 vaccinatie

trom: ED NERC EE>Sent: dinsdag 16 februari 2021 20:28

@rivm.ni>; SEED erivm.ni>; SEEM erivm.ni>;

@rivm.nl>

To: ERAN RED RR WA)

Subject: RE: Antw: Terugkoppeling gesprek VWS opschalen

+IEEE

Ja, de speelbal gaat morgen waarschijnlijk weer heen en weer. [EEX (R1vM) heeft zich opgeworpen voor de

ziekenhuizen (zo werd het ook in overleg aan haar gevraagd, waardoor ze dit zo oppakt). Over enkele minuten is

wel een sessie met de ziekenhuizen over dit onderwerp gepland. Ik ben daar iig bij aanwezig, om het ook first hand

mee te krijgen.

Sent: dinsdag 16 februari 2021 20:23

@rivm.n>; EE EEEHEEEClciv n>; JEvm n>;
Drivm.nl>

Subject: RE: Antw: Terugkoppeling gesprek VWS opschalen

HEXEN

lk wil vooral in de factsheet de terugkoppeling van de uitvoeringsaspecten met zkh.

Dus wat is haalbaar ook te aanzien van registratie, uitnodigen, administratie. Wie zit hier bovenop? [EE

En eigenlijk denk ik dat rivm ook in de lead moet zijn over de uitvoeringsaspecten met ggd en ha. Maar dat is blijkbaar anders

afgesproken. Is ook goed, maar wel even in de gaten houden, want die komt vast alsnog bij ons terecht.

Ik heb zo'n onderbuik gevoel dat het morgen alle kanten op kan vliegen, dus wil als team hier op voorbereid zijn en we onszelf

kunnen weren met een in control plan.
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Verzonden op: dinsdag 16 februari 2021 20:14

Aan: rivm.nl

rivm.n!> IEE rivm.n|

Onderwerp: RE: Antw: Terugkoppeling gesprek VWS opschalen

Ho! IEEE
Ik heb vanuit VWS (no een verslag voorbij zien komen. De punten die ik onderstaan benoem heb ik wel

telefonisch zo met van VWS besproken.

2rivm.n> JEST
5.1.2e @rivm.nl>

Daarbij gebruiken zij de presentatie om een factsheet op te stellen. De voor- en nadelen in combinatie met de

bestuurlijk getoetste cijfers wordt deze factsheet.

Als je voorstel uitgaat dat wij (ook) een sheet maken, dan moeten we dat morgenochtend bespreken en de taken

verdelen.

Sent: dinsdag 16 februari 2021 20:02

To: EEE ivm.nl>; J

orivm.ni>;

[EE EXER EE o rivm.ol>;
@rivm.nl>

Subject: Antw: Terugkoppeling gesprek VWS opschalen

aEE

Heeft VWS nog de actielijst gedeeld? Volgens mij heb ik deze nog niet gezien.

Zijn alle acties nu belegd nav terugkoppeling van

Morgenochtend wil ik alle hands on deck vanuit programmabureau om te komen tot een duidelijke fact sheet vanuit onze kant.

Kan zijn dat we die niet gaan gebruiken, maar wil voorkomen dat we worden verrast door last minute acties.

Groet,

van: EXER] INEREDIN HEXENo (iv 01>
Verzonden op: dinsdag 16 februari 2021 16:54

@rivm.n>
@rivm.nl>

Onderwerp: Terugkoppeling gesprek VWS opschalen

Beste scenario tijgers,

Zoals jullie weten is er zojuist overleg geweest met VWS over de scenario’s. Daarin is het volgende afgesproken

(wat ik eveneens met[EEEan VWS zo afgestemd heb).

« VWS toetst bij de GGD of zij via de reguliere weg kunnen en gaan opschalen naar 1,3 miljoen prikken per

week.

« VWS toetst wat er buiten de reguliere weg nog meer mogelijk is en waar obstakels zitten om nog verder op

te schalen.

« Met LHV is morgen een overleg om hun rol en prikcapaciteit te bespreken.
* Bij ziekenhuizen wordt door RIVM gecheckt hoe het IT, registratie en uitnodigingenstuk is meegenomen.

ACTIE RIVM.

« Naar aanleiding van de input van GGD en LHV (die door VWS gevoerd worden) en vanuit de kennis over de

ziekenhuizen worden de sheets met getallen door VWS aangepast.
+ De sheets met voor- en nadelen gezamenlijk met de cijfers worden als factsheets aangedragen aan de

minister.

* VWS maakt daarbij tevens een oplegnota.
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Mogelijk dat er vervolgens nog acties komen, maar voor nu wordt het stuk over de ziekenhuizen doorjERELglen mij

opgepakt.

Met vriendelijke groet,

Tel: 5.1.2e

Mob 51.2e


